
Strona 1 z 11 
 

PROTOKÓŁ Nr XLVIII//2014 
z sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu 

z dnia 22 stycznia 2014 roku 
 

 
Sesja odbyła się w sali narad Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu w godz. 1500 – 1700 

 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
 
Otwarcia sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu dokonała Przewodnicząca Rady Pani Maria 
Lipka-Stępniewska. Powitała radnych oraz gości zaproszonych, po czym stwierdziła na 
podstawie listy obecności wystarczającą liczbę radnych do podejmowania prawomocnych 
uchwał. Na sesji obecnych było 13 radnych. Nieobecna radna Małgorzata Janoska oraz radny 
Patryk Szczygieł . Lista obecności radnych oraz gości załączona została do protokołu. 
Wśród gości obecni byli: 
Radny Powiatu Zawierciańskiego Henryk Karcz.  
Ponadto w obradach uczestniczyli: Burmistrz, Sekretarz i Skarbnik Miasta i Gminy 
Ogrodzieniec oraz Sołtysi Gminy Ogrodzieniec. 
 
 
2. Przyjęcie porządku obrad.  
 
Na wniosek Skarbnika Gminy Pani Anny Kuźniak zamieniona została kolejności punktów 
porządku obrad. Uchwała w sprawie zmiany w planach przychodów, dochodów i wydatków 
w budżecie Gminy Ogrodzieniec na 2014r przeniesiona została z punktu 10 do punktu 7 czyli 
przed uchwałę o powołaniu spółdzielni socjalnej.  
 

Porządek obrad został przyjęty przez radnych jednogłośnie – 13 głosami i przedstawiał się 
następująco 

Porządek obrad:  
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności oraz z realizacji uchwał. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVIII/230/2012 z dnia 11 września 

2012 r. w sprawie podziału Gminy Ogrodzieniec na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic 
i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXIX/234/2012 z dnia 9 października 
2012 r. w sprawie podziału Gminy Ogrodzieniec na obwody głosowania i ustalenia ich 
numerów, granic i siedzib obwodowych komisji wyborczych 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w planach przychodów, dochodów  
i wydatków w budżecie Gminy Ogrodzieniec na 2014r.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie powołania spółdzielni socjalnej 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 
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10. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej  
w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej  
w Katowicach. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej 
w Ogrodzieńcu na rok 2014. 

12. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi Burmistrza.  
13. Wnioski i oświadczenia.  
14. Zamkniecie obrad. 
 

 

Ad. 3 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
Protokół sesji Rady Nr XLVI/2013 i Nr XLVII/2013 z grudnia 2013r - został przyjęty przez 
radnych bez uwag, jednogłośnie. Za przyjęciem głosowało 13 radnych. 
 
 
Ad.4 

Sprawozdanie Burmistrza z bieżącej działalności oraz z realizacji uchwał.  

3 stycznia w Gliwicach miało miejsce spotkanie przedstawicieli gmin członkowskich 
Subregionu Centralnego dot. przygotowań do przyszłego okresu programowania środków 
europejskich. Nowe środki europejskie dostępne będą w konkursach ogłaszanych przez Urząd 
Marszałkowski oraz jako projekty Zintegrowanych Instytucji Terytorialnych. Projekty ZIT 
będą miały na celu rozwiązanie regionalnych potrzeb mieszkańców. Z gminy Ogrodzieniec 
wpisane zostały na listę zgłoszoną do Urzędu Marszałkowskiego między innymi takie zadania 
jak: termomodernizacja budynków publicznych II etap, Centrum Integracji Społecznej w 
Cementowni, rewitalizacja budynku wraz z parkingiem przy Placu Wolności, dofinansowanie 
uzbrojenia terenów po byłej Cementowni Wiek. Propozycje z listy będą weryfikowane i jeśli 
zostaną zakwalifikowane to dofinansowanie otrzymamy z tym, że warunek jest taki aby 15% 
wartości zadania jako wkład w budżecie gminy został zabezpieczony.  

8-9 stycznia Burmistrz przebywał na delegacji w gminach Spisske Podhradie i Bogacs, w 
czasie których omawiany był wspólny projekt gmin partnerskich Ogrodzieńca, dotyczący 
wymiany kulturalnej młodzieży w czasie najbliższych wakacji. Otrzymaliśmy możliwość 
uzyskania dofinansowania na współpracę międzynarodową. Wiąże się to nam z przypadającą 
w tym roku 25 rocznica współpracy z gminą z Węgier. Mamy projekt przygotowany na 
zorganizowanie uroczystości i zaproszenie gości z gmin partnerskich podczas Święta Gminy 
Ogrodzieniec.  

Burmistrz uczestniczył w Noworocznym spotkaniu dla samorządowców z diecezji 
Sosnowieckiej w Domu Biskupa połączone ono było z dzieleniem się opłatkiem, jest to już 
tradycja pochodząca jeszcze z czasów śp. bp Adama Śmigielskiego. Spotkanie odbyło się 16 
stycznia i przybyli na nie reprezentanci różnych szczebli samorządu – od gmin, aż po władze 
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województw śląskiego i małopolskiego. Podczas spotkania dyskutowano na różne tematy, 
między innymi dot. współpracy międzyregionalnej województwa śląskiego i małopolskiego. 
Na spotkaniu obecni byli Wojewodowie tych województw i wskazywano na szansę 
pozyskania środków unijnych na turystykę w ramach ochrony krajobrazu i przyrody. Będą do 
pozyskania środki unijne na Szlak Orlich Gniazd oraz Park Krajobrazowy Orlich Gniazd – na 
infrastrukturę okołoturystyczną i na ochronę krajobrazu. Nasz gmina może ubiegać się o 
dotacje, ale potrzebny będzie wkład własny w realizacje tych zadań. 
 
20 stycznia w Ogrodzieńcu - Cementowni przy pomniku Oficera Radzieckiego z czasów 
okupacji hitlerowskiej, z okazji 69 rocznicy wyzwolenia ziem powiatu zawierciańskiego 
odbyły się uroczystości w których udział wzięła delegacja Ambasady Rosyjskiej. 
Uroczystości odbywały się w Porębie ,Zawierciu oraz w Cementowni przy pomniku.  

20 stycznia Przedsiębiorstwo Komunalne Ogrodzieniec zorganizowało spotkanie z 
mieszkańcami bloków w związku z faktem pożaru który wybuchł w jednym z mieszkań z 
niewyjaśnionych powodów. Chcieliśmy aby administracja bloków porozmawiała i uczuliła 
najemców i współlokatorów nt zasad bezpiecznego obchodzenia się z gazem z energią 
elektryczna oraz w kwestii odpowiedzialności za szkody oraz ubezpieczenie mieszkań. 
Niestety z ponad 200 mieszkań na spotkanie przybyło tylko 12 osób. Do udziału w spotkaniu 
zaproszeni zostali przedstawiciele straży pożarnej, przybyli oni z materiałami szkoleniowymi 
oraz z przygotowanym wykładem poświęcony sprawom bezpieczeństwa pożarowego w 
budynkach wielorodzinnych, a w szczególności bezpiecznej eksploatacji urządzeń gazowych 
zasilanych z butli gazowej. Na 5 zaproszonych gości na spotkanie przyszło tylko 12 
mieszkańców bloków. Na 27 stycznia zwołane zostało kolejne spotkanie, bowiem temat ten 
jest bardzo ważny i trzeba na to zwrócić uwagę - to są ważne kwestie bezpieczeństwa, 
odpowiedzialności oraz kwestie związane z ubezpieczeniem. 
W związku z tym że ostatnim czasie odnotowaliśmy na terenie gminy kilka pożarów 
budynków i mieszkań., a w niektórych przypadkach okazało się, że pogorzelcy nie posiadali 
żadnego ubezpieczenia i zdani byli wyłącznie na świadczenia losowe z Ośrodka Pomocy 
Społecznej oraz pomoc życzliwych ludzi. Udzielone wsparcie było symboliczne i nie 
pozwoliło odbudować zniszczeń do stanu sprzed pożaru. Dlatego Burmistrz zwrócił się do 
radnych oraz sołtysów z gminy Ogrodzieniec o przekazanie informacji oraz przypomnienie 
mieszkańcom, że każdy podatnik podatku rolnego ma obowiązek się ubezpieczyć.  

Zgodnie ustawą o ubezpieczeniach - ubezpieczeniami obowiązkowymi są: 

1.  ubezpieczenie odpowiedzialności cywilnej posiadaczy pojazdów mechanicznych za 
szkody powstałe w związku z ruchem tych pojazdów, zwane ubezpieczeniem OC 
rolników;  

2. ubezpieczenie odpowiedzialności cywilnej rolników z tytułu posiadania gospodarstwa 
rolnego; 

3. ubezpieczenie budynków wchodzących w skład gospodarstwa rolnego od ognia i 
innych zdarzeń losowych 
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 Ustawa o ubezpieczeniach obowiązkowych mówi o konieczności zawarcia takiej umowy 
przez osoby które posiadają gospodarstwo rolne o powierzchni przekraczającej 1 hektar. 
Oferty różnych firm ubezpieczeniowych są dostępne w Internecie i ogłoszeniach. 

21 stycznia spisana została umowa na przebudowę części Placu Wolności w Ogrodzieńcu - 
teren wokół budynku urzędu gminy. Firma która wyłoniona została w przetargu wykona 
zagospodarowanie terenu wokół budynku. Powstanie nowy parking za budynkiem oraz 
dodatkowe miejsca przed budynkiem urzędu. 

Przystąpiono do oceny ofert złożonych na realizacje kolejnego zadania dot. przebudowy 
Placu Piłsudskiego –Rewitalizacja Placu Piłsudskiego w Ogrodzieńcu wraz z budową 
amfiteatru w celu pobudzenia aktywności i umacniania tożsamości mieszkańców oraz 
realizacji potrzeb kulturalno-rozrywkowych. 

 
 
Ad. 5 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVIII/230/2012 z dnia 11 września 
2012 r. w sprawie podziału Gminy Ogrodzieniec na okręgi wyborcze, ustalenia ich 
granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu. 
 
Projekt uchwały został omówiony przez Sekretarza MiG Pana Dariusza Ptasia – szczegóły 
podane przez Sekretarza - patrz jak załączony do protokołu projekt uchwały w przedmiotowej 
sprawie. W uzasadnieniu proponowanych do uchwały XXVIII/230/2013 zmian Sekretarz 
podał - Uchwałą Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu nr XLV/362/2013 z dnia 20 listopada 2013 r. 
w sprawie nadania nazwy ulicy w Podzamczu nadano nazwę nowej ulicy „Bursztynowa” w 
Podzamczu. Ulica ta nie została ujęta w podziale na okręgi wyborcze ustalonym uchwałą nr 
XXVIII/230/2012 z dnia 11 września 2012 r. w sprawie podziału Gminy Ogrodzieniec na 
okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym 
okręgu. Należy więc ująć tę ulicę w podziale na okręgi wyborcze. Ulica „Burszytnowa” w 
Podzamczu stanowić będzie część okręgu wyborczego nr 11 obejmującego również ulice: 
Birowską, Krótką, Partyzantów, Piaskową, Skałkową, Wojska Polskiego, Zuzanka, 
Zwycięstwa. Ponadto zgodnie z wykazem ulic nazwa ulicy w Ogrodzieńcu brzmi 
„Sawickiej”. Należy więc zamienić użytą nazwę z „Hanki Sawickiej” na „Sawickiej”. 

 

Uchwała była przedmiotem obrad komisji rady i zyskała pozytywną opinię. 

Projekt uchwały został odczytany przez Przewodniczącą Rady Miejskiej Panią Marie Lipka- 
Stępniewską 
 
Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie.  
Uchwała została przyjęta jednogłośnie - za jej przyjęciem głosowało 12 radnych.  
Uchwale nadano Nr XLVIII/371/2014 
 
 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xlviii_371_2014.pdf


Strona 5 z 11 
 

 
Ad.6 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXIX/234/2012 z dnia 9 października 
2012 r. w sprawie podziału Gminy Ogrodzieniec na obwody głosowania i ustalenia ich 
numerów, granic i siedzib obwodowych komisji wyborczych 
 
Projekt uchwały został omówiony przez Sekretarza MiG Pana Dariusza Ptasia – szczegóły 
podane przez Sekretarza - patrz jak załączony do protokołu projekt uchwały w przedmiotowej 
sprawie. W uzasadnieniu proponowanych zmian Sekretarz podał - Zgodnie z wykazem ulic 
nazwa ulicy w Ogrodzieńcu brzmi „Sawickiej”. Należy więc zamienić użytą nazwę w 
uchwale nr XXIX/234/2012 z dnia 9 października 2012 r. w sprawie podziału Gminy 
Ogrodzieniec na obwody głosowania i ustalenia ich numerów, granic i siedzib obwodowych 
komisji wyborczych z „Hanki Sawickiej” na „Sawickiej”. 

Uchwała była przedmiotem obrad komisji rady i zyskała pozytywną opinię. 

Projekt uchwały został odczytany przez Przewodniczącą Rady Miejskiej Panią Marie Lipka- 
Stępniewską 
 
Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie.  
Uchwała została przyjęta jednogłośnie - za jej przyjęciem głosowało 13 radnych obecnych na 
sesji..  
Uchwale nadano Nr XLVIII/372/2014 
 
 
 
Ad.7 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w planach przychodów, dochodów i wydatków w 
budżecie Gminy Ogrodzieniec na 2014r.  
 
Pani Skarbnik Gminy Panią Anna Kuźniak zgłosiła autopoprawkę do uchwały. Autopoprawka 
złożona została w formie pisemnej i stanowi załącznik do protokołu. Radni otrzymali na sesji 
pisemną autopoprawkę wraz z projektem uchwały uwzględniającym autopoprawkę 

Projekt uchwały wraz z autopoprawka został omówiony przez Skarbnika Gminy– szczegóły 
podane przez Skarbnika - patrz jak załączony do protokołu projekt uchwały w przedmiotowej 
sprawie.  

Uchwała była przedmiotem obrad komisji rady i zyskała pozytywną opinię. 

Projekt uchwały został odczytany przez Przewodniczącą Rady Miejskiej Panią Marie Lipka- 
Stępniewską 
Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie.  
Uchwała została przyjęta jednogłośnie - za jej przyjęciem głosowało 13 radnych obecnych na 
sesji.  
Uchwale nadano Nr XLVIII/373/2014 
 
 
 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xlviii_372_2014.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xlviii_373_2014.pdf
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Ad.8 
Podjęcie uchwały w sprawie powołania spółdzielni socjalnej. 
 
Projekt uchwały został omówiony przez Burmistrza Miasta i Gminy Pana Andrzeja 
Mikulskiego, który miedzy innymi powiedział - 

Spółdzielnia socjalna jest specyficzną formą przedsiębiorstwa społecznego. Tworzą ją w 
większości osoby zagrożone marginalizacją ze względu na bezrobocie, niepełnosprawność 
osoby które mają trudności w znalezieniu pracy. Praca w spółdzielniach socjalnych daje im 
szansę na aktywizację społeczną i zawodową, integrację, podniesienie swoich kwalifikacji. 

Spółdzielnia socjalna ma wspólne cechy ze spółką – jest to podmiot gospodarczy nastawiony 
na zysk w wyniku prowadzenia działalności spółdzielczej.  

Spółdzielnię socjalną mogą założyć osoby fizyczne rekrutujące się z grup zagrożonych 
wykluczeniem lub osoby prawne (organizacje pozarządowe, jednostki samorządu 
terytorialnego lub kościelne osoby prawne). Zmiana ustawy dopuściła te podmioty do 
tworzenia spółdzielni socjalnej. 

Z naszego terenu mamy zarejestrowanych ok. 600 osób w Powiatowym Urzędzie Pracy z 
czego ok. 150 z prawem do zasiłku. Mamy takie osoby, które cały czas zgłaszają się do 
urzędu o zatrudnienie ich. Osoby te znajdywały zatrudnienie w gminie na krótki okres czasu, 
przy pracach porządkowych prowadzonych przez Zakład Gospodarki Komunalnej w 
Ogrodzieńcu. To co chcemy zmodyfikować, to że te osoby bezrobotne które były zatrudniane 
przez gminę, teraz w spółdzielni socjalnej gdy znajda zatrudnienie, to na utworzenie dla nich 
miejsca pracy będzie pomoc finansowa. Pomoc finansowa będzie zapewniona na bieżącą 
działalność spółdzielni, będzie też wsparcie fachowców i doradców. Przez rok czasu 
spółdzielnia może korzystać z pomocy finansowej i merytorycznej. Zakład Gospodarki 
Komunalnej nie ma możliwości utworzenia nowych stanowisk pracy dla tych osób, natomiast 
spółdzielnia socjalna ma lepszą sytuację, może świadczyć usługi na zewnątrz dla 
mieszkańców. Tworzony jest biznesplan w którym wyszczególnione zostaną usługi które 
spółdzielnia może świadczyć wraz z cennikiem. Jeśli Rada podejmie decyzje o założeniu 
spółdzielni będzie spisany statut spółdzielni i kolejnym krokiem jest przeprowadzenie 
zebrania założycielskiego wraz z przyjęciem statutu oraz wyborem organów statutowych. 
Wtedy też można rozpocząć procedurę rejestracji w Krajowym Rejestrze Sądowym. Po 
rejestracji czekają jeszcze takie formalności jak: uzyskanie numer REGON, rejestracja w 
urzędzie skarbowym i uzyskanie numeru NIP, rejestracja w ZUS i założenie konta 
bankowego, na które będą wpłacane środki z funduszu założycielskiego. 

Gdy spółdzielnię socjalną zakładają osoby prawne - w naszym przypadku byłaby to gmina 
wraz ze stowarzyszeniem Nobilito - są one zobowiązane do zatrudnienia w spółdzielni co 
najmniej 6 osób spośród grupy wykluczonych w terminie sześciu miesięcy od dnia wpisu 
spółdzielni socjalnej do Krajowego Rejestru Sądowego. Osoby zatrudnione muszą 
przepracować w spółdzielni nieprzerwanie przez 12 miesięcy. Przez rok spółdzielnia musi 
funkcjonować ale przez ten rok czasu będzie wsparcie finansowe i merytoryczne będzie 
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prowadzone doradztwo, obsługa księgowa, zaś po roku gdy wszystko powiedzie się 
spółdzielnia będzie dalej funkcjonować, a jeśli się nie sprawdzi to zostanie zlikwidowana. 

Ryzyko i koszty : 

Osoby zatrudnione w spółdzielni musza być odpowiedzialne, w odróżnieniu od innych 
podmiotów ekonomii społecznej spółdzielnia socjalna wymaga dużej samodzielności i 
odpowiedzialności. Osoby zatrudnione muszą przepracować w spółdzielni nieprzerwanie 
przez 12 miesięcy - chodzi o to aby nikomu nie rozmyśliło się i nie zrezygnował z pracy w 
spółdzielni. Mamy 20 osób które są szkolone, prowadzone jest doradztwo zawodowe i 
psychologiczne. Uczą się samodzielności i długofalowego planowania aby w przyszłości 
samodzielnie dbać o finanse, zarządzać własną działalnością, wyznaczać kierunki rozwoju. 
Członkowie spółdzielni musza być w pełni odpowiedzialni za sprawy przedsiębiorstwa. 
Ryzyko jest doboru odpowiednich ludzi do pracy w spółdzielni, będzie potrzeba na początek 
zatrudnić co najmniej 6 osób, a 20 jest szkolonych. Jest to grupa osób bardzo 
zmotywowanych do pracy bowiem osoby te były długo bezrobotne, są to osoby w wieku 
średnim 40-50 letnie, przed emeryturą i raczej nie powinno się zdarzyć że zrezygnują z pracy 
w spółdzielni, ale gdyby się nie udało będzie proces likwidacji spółdzielni. W Polsce jest 
obecnie sporo takich podmiotów, a co najważniejsze ich liczba rośnie. Są gminy które 
zakładają spółdzielnie i potem powołują kolejne, my też chcemy spróbować i skorzystać z tej 
formy . 

Co gmina ryzykuje – gmina zobowiązuje się do objęcia w spółdzielni jednego udziału 
członkowskiego o łącznej wartości 200 zł. oraz wpłacenia wpisowego w wysokości 75zł. 
Założyliśmy takie wartości gdyż partnerem i członkiem spółdzielni jest stowarzyszenie 
Nobilito, które od 9 lat istnieje. Kiedyś było to stowarzyszenie „pn Gorące serca” do niesienia 
pomocy potrzebującym. Założyły go osoby fizyczne które w jakiś sposób z gminą były lub 
nadal są związane – są to między innymi pracownicy jednostek organizacyjnych gminy (Dom 
Kultury, OPS, Biblioteka, Urząd MiG.) Podmiot ten zarejestrowany jest w KRS i może 
wspólnie z gminą założyć spółdzielnie socjalną oraz przekazać wpisowe oraz udziały. 
Stowarzyszenie nie posiada zysków, własnych pieniędzy, a osoby pracują tam charytatywnie i 
nie posiadają wiele i wkład i udział w utworzenie spółdzielni będą ponosić z prywatnych 
kieszeni, gmina zaś ryzykuje z budżetu 270 zł jako wkład i wpisowe do spółdzielni socjalnej. 

Dotacje i doradztwo dotyczące zagadnień prawnych, tworzenia strategii i biznesplanu 
spółdzielni, a także poznania podstaw marketingu i promocji oferuje Ośrodek Wsparcia 
Ekonomii Społecznej, (FRAPZ). Urząd Marszałkowski będzie kontrolował i oceniał 
dokumentacje, wnioski i biznesplan spółdzielni. Po pozytywnym rozpatrzeniu złożonych 
dokumentów przyznana będzie dotacja na działalność spółdzielni, zatem środki finansowe 
przekazane zostaną po zarejestrowaniu spółdzielni i po ocenie dokumentów (biznesplanu) 
 i wówczas spisana zostanie umowa o dofinansowanie i na tym etapie dopiero gmina będzie 
składać poręczenie. 
Spółdzielnia socjalna to duża niewiadoma - jest to dla nas nowa kwestia, ale trzeba coś robić, 
szukać nowych rozwiązań i możliwości i działać przeciw bezrobociu. Po roku czasu 
wierzymy, że ten podmiot będzie działać samodzielnie, trzeba spróbować. Gmina będzie mieć 

http://www.ekonomiaspoleczna.pl/x/609071;jsessionid=A1495FCFDDDE09D6A828E6D2836C9EAA
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swój udział w spółdzielni, będziemy wiedzieć co się w spółdzielni dzieje i jako członek 
spółdzielni poprzez osoby upoważnione będziemy mieć wgląd i wpływ w jej funkcjonowanie.  

Dyskusja :  

Radna Stanek E. - czy usługi świadczone przez spółdzielnie nastawione będą na konkrety 
rodzaj czy też będą to różnorodne usługi.  

Pani Gdula Sylwia pracownik UMiG - spółdzielnia będzie mogła świadczyć rożne usługi, 
katalog usług jest szeroki. Na początek zabezpieczony będzie niezbędny, podstawowy sprzęt 
do utrzymania porządki i czystości, ale spółdzielnie nie tylko do tego celu będzie 
przeznaczona. 

Radny Janoska Jerzy - 6 osób zatrudnionych ma być a jest 20 szkolonych, skąd te osoby i 
dlaczego taka liczba.  

Pani Gdula Sylwia - aby wejść do projektu i złożyć stosowne dokumenty potrzeba było 
minimum 15 osób. Były podane do publicznej wiadomości ogłoszenia o naborze. W wyniku 
naboru wyłoniło się 20 osób które spełniały warunki i te osoby będzie można zatrudnić w 
spółdzielni - one uczestniczą już od października w szkoleniach i te osoby wszystkie od 
początku do końca dotrwały. 

Radna Stanek E.- czy z każdej wsi są osoby . 

Pani Gdula S. - tak ,  

było ogłoszenie w tej sprawie i z każdej wsi osoby się zgłaszały. 

 

Uchwała była przedmiotem obrad komisji Rady i zyskała pozytywną opinię. 

Projekt uchwały został odczytany przez Przewodniczącą Rady Miejskiej Panią Marie Lipka- 
Stępniewską 
 
Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie.  
Uchwała została przyjęta - za jej przyjęciem głosowało 12 radnych, 1 wstrzymał się do głosu  
Uchwale nadano Nr XLVIII/374/2014 
 
 
 
Ad. 9 
Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 
 
Projekt uchwały został omówiony przez Skarbnika Gminy Panią Annę Kuźnik – szczegóły 
podane przez Skarbnika - patrz jak załączony do protokołu projekt uchwały w sprawie 
zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 
 

Uchwała była przedmiotem obrad komisji rady i zyskała pozytywną opinię. 

Projekt uchwały został odczytany przez Przewodniczącą Rady Miejskiej Panią Marie Lipka- 
Stępniewską 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xlviii_374_2014.pdf
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Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie.  
Uchwała została przyjęta jednogłośnie - za jej przyjęciem głosowało 13 radnych. 
Uchwale nadano Nr XLVIII/375/2014 
 
 
 
Ad.10 
Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej w Wojewódzkim 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach. 
 
Projekt uchwały został omówiony przez Skarbnika Gminy Panią Annę Kuźnik – szczegóły 
podane przez Skarbnika - patrz jak załączony do protokołu projekt uchwały w sprawie. 
zaciągnięcia pożyczki długoterminowej w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i 
Gospodarki Wodnej w Katowicach  

Uchwała była przedmiotem obrad komisji rady i zyskała pozytywną opinię. 

Projekt uchwały został odczytany przez Przewodniczącą Rady Miejskiej Panią Marie Lipka- 
Stępniewską 
 
Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie.  
Uchwała została przyjęta jednogłośnie - za jej przyjęciem głosowało 13 radnych.  
Uchwale nadano Nr XLVIII/376/2014 
 
 
 
Ad.11 
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady 
Miejskiej w Ogrodzieńcu na rok 2014. 
 
Do projektu uchwały zgłoszono uwagi dot. planu pracy Komisji Rewizyjnej . 
 
Burmistrz zwrócił uwagę na temat „Rola kancelarii mecenasa Margosińskiego w procesie 
JPW - cel zaangażowanie i poniesione koszty”, po czym zaznaczył, że komisja rewizyjna nie 
ma uprawnień do kontroli Kancelarii Mecenasa. Zgodnie z ustawa o samorządzie gminnym 
komisja rewizyjna kontroluje działalność wójta, gminnych jednostek organizacyjnych oraz 
jednostek pomocniczych gminy, nie ma natomiast uprawnień do kontroli innych podmiotów 
dlatego też Burmistrz zaproponował aby ten temat przeredagować. Zamysłem komisji była 
zapewne kontrola wydatków poniesionych w procesie JPW i przy kontroli tych wydatków 
wyszczególniona będzie również rola jaką odegrała kancelaria mecenasa w procesie JPW.  
 
Przy aprobacie Komisji Rewizyjnej Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Zofia Adamusińska 
dokonała poprawki w planie pracy Komisji Rewizyjnej polegającej na zmianie tematu „Rola 
kancelarii mecenasa Margosińskiego w procesie JPW - cel zaangażowanie i poniesione 
koszty” na „Kontrola wydatków poniesionych w procesie JPW”.  
 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xlviii_375_2014.pdf
http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xlviii_376_2014.pdf
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Na wniosek Skarbnik Gminy oraz Komendant Miejsko Gminnych OSP w Ogrodzieńcu temat 
„Wydatki na ochronę przeciwpożarową od 2003 do 2013 roku w rozbiciu na poszczególne 
jednostki OSP” zmieniony został na „Wydatki na ochronę przeciwpożarową od 2003 do 
2013r”  
 
Projekt uchwały wraz z w/w poprawkami w tematach Komisji Rewizyjnej odczytany został 
przez Przewodniczącą Rady Miejskiej Panią Marie Lipka- Stępniewską 
 
Radni nie mieli uwag. Odbyło się głosowanie.  
Uchwała została przyjęta jednogłośnie - za jej przyjęciem głosowało 13 radnych.  
Uchwale nadano Nr XLVIII/377/2014 
 
 
 
Ad.12 
Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi Burmistrza.  
 
Radny Podsiadło Zygmunt Czy do spraw dróg został przyjęty pracownik: 
- kto to jest, jakie posiada uprawnienia, 
- na jakich zasadach został zatrudniony (czy z konkursu, na jaki okres), 
- jaki jest jego zakres obowiązków? 
Czy ten Pan będzie się również zajmował sprawą opracowania studium do zmiany plany 
zagospodarowania przestrzennego? 
Kiedy zostanie oświetlony basen i boisko przy Szkole Podstawowej w Podzamczu? 
Bardzo proszę o dołożenie dwóch lamp na Placu Jurajskim w Podzamczu. 
 
Radny Fabiańczyk Zbigniew Na jakim etapie jest przeniesienie Orkiestry z OSP do dworku w 
Gieble? 

Radny Janioska Jerzy Po interwencji rodziców, którzy odprowadzają swoje dzieci na 
przystanek zauważyłem, że jadąc w kierunku Ogrodzieńca dzieci wsiadają do autobusu z 
rowu. Nie ma tam chodnika, a zatoczka jest tak uformowana, że autobus prawidłowo 
zajeżdżając, nie pozostawia miejsca dla wsiadających pasażerów. Może dałoby się jakoś 
utwardzić (wysypać) ten kawałek terenu. Głównie chodzi o przystanek (w kier. Ogrodzieńca) 
naprzeciw „Baru pod strzechą”. 

 
Odpowiedzi Burmistrza: 

W wyniku ogłoszonego w końcu ubiegłego roku konkursu na stanowisko inspektora ds. dróg 
zgłosiła się jedna osoba. Jednym z podstawowych wymagań było posiadanie uprawnień do 
nadzorowania i kierowania robotami budowlanymi. Zakres obowiązków w wymiarze 3/8 
etatu będzie obejmował: sprawy drogowe, prowadzenie ewidencji dróg, dokonywanie 
rocznych i pięcioletnich przeglądów oraz sprawy inżynierii ruchu. W zakresie prac nad 
studium zagospodarowania przestrzennego inspektor ds. dróg będzie uczestniczył w ramach 
swoich kompetencji. Osobą zatrudnioną na wolne stanowisko zgodnie z ogłoszonym 
konkursem jest p.Adam Głąb zamieszkały w Gieble. 

http://ogrodzieniec.bip.jur.pl/dokumenty/uchwala_xlviii_377_2014.pdf
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Nie przewidujemy dodatkowego oświetlenia boiska przy szkole w Podzamczu.  

Oświetlenie Placu Jurajskiego w Podzamczu jest po przebudowie. Zamontowane trzy latarnie 
w zupełności spełniają swoją rolę. 

Wsiadanie do autobusu na niektórych przystankach, zwłaszcza tam gdzie nie ma chodnika 
rzeczywiście może być utrudnione. Jeśli chodzi o przystanek na Fugasówce w pobliżu 
dawnego baru "Strzecha", to w najbliższych tygodniach przeprowadzimy wizję w terenie w 
tej sprawie z udziałem zarządcy drogi. Po spotkaniu zapadną decyzje co można zrobić aby 
poprawić sytuację.  

Umowa z Domem Kultury na użyczenie pomieszczeń w dworku w Gieble jest podpisana. Nic 
nie stoi na przeszkodzie aby orkiestra dęta z Giebła miała salę prób w tym budynku. Pozostaje 
jeszcze tylko przyjęcie odpowiedzialności za mienie gminne i pomieszczenia przez 
przedstawiciela orkiestry.  

 

Ad.13 
Wnioski i oświadczenia.  
 

Nie zostały złożone żadne wnioski i oświadczenia.  

 

Ad. 14 
Zamkniecie obrad. 
Wobec wyczerpania punktów porządku obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Maria 
Lipka-Stępniewska dokonała zamknięcia sesji Rady Miejskiej w Ogrodzieńcu dziękując 
wszystkim obecnym za udział. 

 
Protokół sporządziła:  
Michalina Piecha       Podpis Przewodniczącej Rady 
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